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Spørgsmål:
"Hvorfor har SKAT ikke et it system til gældsinddrivelse, der hurtigst og præcist 
kan kortlægge skyldnerne og sørge for, at de betaler? Hvis der p.t. er problemer 
med it systemet, ville det så ikke være oplagt at ansætte nogen til at forestå 
gældsinddrivelsen manuelt?"

Svar:
Skatteministeriet har kontrakt med en leverandør om at levere et it-system til 
understøttelse af inddrivelsesopgaven. Dette it-system (EFI) vil når det er idrift-
sat sikre en hurtig og effektiv sagsbehandling med en høj grad af automatisering. 
Pt. er inddrivelsen understøttet af en række ældre it-løsninger, som EFI skal er-
statte.

Det er klart, at et it-system ville kunne gøre os mere effektive. Men i den perio-
de, hvor vi har manglet it-systemet, har vi holdt flere folk på opgaven. Det er jo 
ikke sådan, at vi lader som om, vi har fået et it-system.


